
Geachte raads- en commissieleden, 
 
Als bewoner van de eigen woning Zwette 21 ben ik rechtstreeks betrokken bij de 
voorgenomen 
vestiging van een AZC in het gebied tussen Engelenvaart en Vogelzangweg. 
 
Sinds 1975 heb ik vrij uitzicht op dit gebied met agrarische bestemming, dat m.i. grote 
natuurwaarde heeft. 
Elk jaar zie ik reeën, zwanen, scholeksters en ganzen dit gebied bevolken. 
Ik vraag me af: is er in de gemeente Heerenveen niet een locatie voor het AZC te vinden met 
een 
geringere natuurwaarde?  Dus ik ben tegen dit plan. 
 
Gaat u onverhoopt toch het besluit nemen om het AZC aan de overkant van de Engelenvaart 
te vestigen; 
dan verzoek ik u dringend tussen Engelenvaart en AZC – gebouwen een scherm van bomen 
aan te 
planten, zodat we toch nog wat natuur in ons blikveld overhouden. 
De vele wandelaars over het schelpenpad langs de vaart zien, denk ik, ook liever bomen dan 
gebouwen 
aan de overkant. 
 
Hoogachtend, 
 
Piet Wilschut 
 
Tel: 0513-626111  
 


